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 Protokół nr 121/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 25 lipca 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
W I części posiedzenia  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zakresu i formy informacji: o przebiegu wykonania budżetu powiatu 
nowomiejskiego za I półrocze 2013r. o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 
Finansowej, a także o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła wykonanie budżetu powiatu za I półrocze 2013r. 
Dodała, że wpłynęła już decyzja wojewody w sprawie dofinansowania modernizacji 
pomieszczeń przeznaczonych dla Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy. Pani 
Sekretarz poprosiła panią Skarbnik o podanie szczegółowych kwot dotyczących realizacji 
w/w inwestycji. 
Pani Skarbnik poinformowała, że decyzją wojewody zadanie jest dofinansowane łącznie w 
wysokości 431 500 zł. Wyjaśniła, że kwota z pierwszej decyzji wojewody w wysokości       
221 500 zł będzie przeznaczona na remont pomieszczeń. Dodała, że kwota z drugiej decyzji 
wojewody w wysokości  200 000 zł również będzie przeznaczona na remont pomieszczeń, a 
kwota 10 000 zł będzie przeznaczona na bieżącą działalność jednostki związaną ze 
zwiększeniem liczby uczestników. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
W II części posiedzenia 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Czachówkach, stanowiącej własność Powiatu 
Nowomiejskiego,  ustalenia ceny wywoławczej,  wadium,  zastosowania bonifikaty oraz 
powołania komisji przetargowej.  
 
Zarząd ustalił cenę wywoławczą nieruchomości w wysokości 1 940 000 zł, do ceny sprzedaży 
w części 45% nieruchomości zostanie zastosowana bonifikata w wysokości 50% z uwagi na 
wpisanie tej części do rejestru zabytków. Ostateczna cena po zastosowaniu w/w bonifikaty 
wynosi:  1 503.500,00 zł. Ponadto Zarząd ustalił komisję przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący – Marcin Buliński 
Zastępca przewodniczącego –  Jolanta Domżalska 
Członek Zarządu – Jolanta Haska  
Członek Zarządu – Andrzej Samsel 
Członek Zarządu –  Sebastian Kiński 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przystąpienia do zadania „Przebudowa części pomieszczeń budynku internatu 
na potrzeby Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście 
Lubawskim”. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na roboty 
budowlane związane z „Przebudową części pomieszczeń budynku internatu na potrzeby 
Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim”. 
 
Zarząd został poinformowany, że dokonano zmiany w specyfikacji w punkcie 7 ust. 5 oraz w 
umowie tj. wykreślono sformułowanie: „zamawiający zastrzega sobie prawo wyłączenia z 
zakresu przedmiotu zamówienia montażu platformy przyściennej dla osób niepełnosprawnych 
w przypadku braku dofinansowania z Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej”.  
Pan Wicestarosta stwierdził, że powyższy zapis musi być uwzględniony zarówno w 
specyfikacji jak i w umowie. 
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Wicestarosty. W związku z 
powyższym, Zarząd nie wyraził zgody na wykreślenie powyższego sformułowania ze 
specyfikacji i umowy. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na roboty 
budowlane związane z „Przebudową części pomieszczeń budynku internatu na potrzeby 
Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim”. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący – Marcin Buliński 
Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
Sekretarz – Alina Banaszewska 
Członek komisji – Sebastian Kiński 
Członek komisji – Andrzej Samsel 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie sprzedaży zbędnego majątku Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Kurzętnik 
w sprawie współfinansowania inwestycji dotyczącej „Przebudowy drogi gminnej 
Tereszewo – Lipowiec II etap”. 
 
Pan Wicestarosta zapytał, czy Zarząd wyraża zgodę na dofinansowanie w wysokości 5% czy 
6 % wartości inwestycji.  
Pani Trzaskalska zapytała jaka jest różnica pomiędzy w/w dofinansowaniem. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest to ok. 32 000 zł więcej, jeżeli dofinansujemy inwestycję 
w wysokości 6%. 
Pani Starosta stwierdziła, że w związku z tym iż z gminą Kurzętnik szczególnie dobrze 
układa się współpraca jest za tym, żeby dofinansować inwestycję w wysokości 6%. 
Członkowie Zarządu zadeklarowali dofinansowanie zadania w wysokości 6% wartości 
inwestycji, zgodnie z wnioskiem gminy Kurzętnik. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek stanowi załącznik nr 3. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Olsztynie. 
 
Informacja z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie stanowi załącznik nr 4. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Wicestarosta poruszył kwestię dotyczącą zakupu hali, namiotu który miałby być 
usytuowany przy budynku szkoły w Kurzętniku. Wyjaśnił, że namiot jest wykonany z 
izolowanego tworzywa PCV, dzięki czemu będzie mógł być on ogrzewany.  Wymiary 
namiotu : 15 m na 30 m, wysokość 4,5 m, w najwyższym punkcie namiotu ok. 7,5 m, 
powierzchnia całkowita 450 m² (taka jak wymiary boiska do koszykówki). Koszt zakupu 
tego typu namiotu wynosiłby 131 000 zł netto, natomiast koszt namiotu wraz z podłogą 
wyniósłby ok. 300 000 zł brutto. Dodał, że można uzyskać dofinansowanie na zakup hali. 
Stwierdził, że zarówno Wydział Środowiska i Rolnictwa jak i   Wydział Oświaty, Kultury i 
Promocji powinni złożyć wniosek do Lokalnej Grupy Działania Ziemia Lubawska w 
sprawie dofinansowania organizacji imprez powiatowych tj. : pokazów kultury i 
przedsiębiorczości oraz dożynek powiatowych. Pan Wicestarosta poinformował, że w 
najbliższym czasie powiat nie przystąpi do budowy hali  sportowej usytuowanej przy szkole 
w Kurzętniku, ponieważ na chwilę obecną nie posiada środków finansowych na ten cel. 
Pani Starosta zgodziła się ze stwierdzeniem pana Wicestarosty. Dodała, że do czasu 
wybudowania hali sportowej, obiekt mógłby pełnić funkcję sali gimnastycznej.  

Pani Trzaskalska stwierdziła, że pomysł jest godny poparcia. Pan Jabłoński przychylił się do 
stwierdzenia pani Trzaskalskiej.  
Pani Starosta podsumowała, że Zarząd przychyla się do złożenia wniosku o dofinansowanie 
zakupu hali,  natomiast stwierdziła, że  wszystko zależy od sytuacji finansowej powiatu.  
 
                                                                                                Przewodnicząca Zarządu 
Protokół sporządziła                                                                                 Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


